
 
 

Ekerö 29 mars 2023

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Johan Elfver (M)

Bakgrund

På kommunfullmäktige i december 2022 var ärendet ”Revidering av nämndernas reglemente”
uppe för beslut. Vid detta tillfälle tog vi upp det bifallsbeslut som kommunfullmäktige fattade 
den 21/6 2022 gällande införandet av riktlinjer och rutiner för hantering av Nämndinitiativ.
I protokollet står att KF bifaller attsats 1 att ett förslag till riktlinjer och rutiner för hantering 
av nämndinitiativ i linje med inriktningen i denna motion redovisas för beslut och därefter 
skrivs in i ”reglemente för nämnder och styrelser. 
Vi har nu kunnat ta del av den tumultartade situation som uppstått vid senaste arbetsutskottet 
för kommunstyrelsen, där Miljöpartiet väckte ett nämndinitiativ och som avslogs av dig som 
ordförande för mötet.

Med hänvisning till ovanstående vill jag därför ställa följande fråga.

Fråga:

- När kommer Kommunfullmäktiges bifallsbeslut till införandet av riktlinjer och rutiner 
för nämndinitiativ att verkställas i reglementen för nämnder och styrelser?

För Öpartiet

Desirée Björk


